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Referat årsmøte  

                                

  Sørgårdsvågen Marina SA 

 

         

 

 

 Sted: 

 Vel huset Linesøya 

 

 

Dato: 

13.juni 2020 

Tid: 
 11:00-12:30 

Møteleder: 
Jon Martin Sørgård 

Referent:  
Hjørdis Sørgård Havdahl 

  

  

  

  

  

  

  

   

   

   

   

   

   

   

   

   

    

Sak nr. Emne  Termin Ansvarlig 

Sak1 Opptelling av stemmeberettigede og fullmakter. 

Til stede: 20 stemmeberettigede medlemmer møtte: Asbjørn 
Sørgård, Erling Bugge, Harald Slotterøy, Jørgen Bugge, Agnes 
Thalseth, Roy Pevik, Knut Tverdal, Knut Ø Steinsheim, Claes 
Holm, Knut Arve Arntzen, Håkon Bugge, Arnstein Sørgård, Knut 
Alseth, Aud Hagen, Torbjørn Bragstad, Andreas Gabrielsen, 
Christian Gabrielsen, Odd Gabrielsen, Hjørdis Sørgård Havdahl og 
Jon Martin Sørgård. Ingen fullmakter var kommet inn. 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Sak2 Valg av møteleder, referent, samt to medlemmer til å underskrive 
protokollen. 

Møteleder: Jon Martin Sørgård, styrets leder, ble enstemmig valgt. 
Referent: Hjørdis Sørgård Havdahl, styremedlem, ble enstemmig 
valgt. 
Til å underskrive protokollen: Claes Holm og Knut Arve Arntzen, 
medlemmer, ble enstemmig valgt.  
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Sak3 Behandle årsberetningen. 

Jon Martin leste opp årsberetningen. Det var ingen kommentarer til 
årsberetningen. Årsberetningen ble enstemmig vedtatt. 
 

  

Sak4 Behandle og godkjenne foreningens regnskap. 

Jon Martin spurte årsmøtet om noen hadde innspill eller 
kommentarer på regnskapet for året 2019. Ingen hadde 
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kommentarer til foreningens regnskap for 2019. Regnskapet viser 
en egenkapital på kr 219 413. Grunnet salg av båtplass våren 2020, 
er beholdningen høyere nå. Regnskapet ble enstemmig vedtatt.  
 

Sak5 Gjennomgang av revisorsberetning. 

Revisor la fram sin revisjonen muntlig. Regnskapet har blitt 
gjennomgått av foreningens revisorer, og godkjennes etter god 
revisjonsskikk. Årsmøtet vedtar enstemmig revisorenes 
revisjonsberetning. 
 

  

Sak6 Fastsette havneavgift for 2020. 

Styret foreslår ingen endringer i havneavgiften for 2020. 
Medlemmene har ingen innsigelser til forslaget og havneavgiften 
vedtas enstemmig.  
 

  

Sak7 Vedta budsjett. 

Jon Martin gjennomgår budsjettet. Også i år settes det av kr 15 000 
til framtidige store vedlikeholdsarbeider. Det ble påpekt at 
budsjettet ikke er basert på salg av nye båtplasser 2020. Budsjettet 
vedtas enstemmig.  
 

 

 

 

 

 

Sak8 Foreta følgende valg: 

Valgkomitéens leder, Andreas Gabrielsen, gjennomførte valget pkt 
a) og b).  

a) Styreleder Jon Martin Sørgård er på valg og stiller til gjenvalg for 
2 (to) nye år: 2020-2022. Han blir enstemmig gjenvalgt.  

Styremedlem Arnstein Sørgård er på valg og stiller til gjenvalg 
for 2 (to) nye år: 2020-2022. Han blir enstemmig gjenvalgt.  
Styremedlem Håkon Bugge er på valg og ønsker å gå ut av styret.  
Raymond Bugge stiller til valg, og blir enstemmig valgt til nytt 
styremedlem for 2 (to) år: 2020-2022.  
Varamedlem Anders Sanne er på valg og stiller til gjenvalg for 1 
(ett) nytt år i 2020. 
Varamedlem Øyvind Sørgård er på valg og stiller til gjenvalg for 1 
(ett) nytt år i 2020. 
 

b) Valgkomiteen orienterte om at foreningens revisorer, Roy Pevik 
og Aud Hagen ikke er på valg.  

SM styreleder, Jon Martin Sørgård, gjennomførte valget pkt c).  
c) Medlem av valgkomiteen, Andreas Gabrielsen, er på valg, Han 

stiller til gjenvalg, og blir enstemmig gjenvalgt.  

 

  

Sak9 Andre saker som ønskes behandlet: 

a) endring av vedtekter 
Jon Martin Sørgård gjennomgår forslag til vedtektsendring ihht 
markeringer i dokumentet som var lagt ved innkallingen. (Se 
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vedlegg til innkalling.) 
Forslag til vedtektsendringen vedtas enstemmig. 
Oppdaterte/endrede vedtekter vil blir sendt ut til medlemmene 
sammen med årsmøte-referatet.  
 

Møtet ble hevet etter sak 9 kl 11:45 

Sak10 Annet: 

I etterkant av møtet ble det etterspurt dugnad og datoer for denne. 
Medlemmene fikk påvirke datoene for to lørdager i juli, og ble 
bestemt til 4. og 11. juli. Jon Martin planlegger arbeidslister, og 
kaller inn på samme vis for tidligere år. 
Det ble også diskutert kort om balansen/praksis mellom SM salg av 
nye båtplasser og medlemmenes salg av sin båtplass.  Se 
årsberetningen under «BÅTPLASER, note 4». Den beskrevne 
praksis kontinueres. 
Status om Kystverkets ønske om salg av molo og havn. Jon Martin 
orienterte om at SM er avventende til nye opplysninger om hva 
Kystverket velger å gjøre.  
Det kom inn forslag om å kjøpe en rett-utrigger i stedet for de SM 
har fra før. En rett-utrigger kan gi SM èn båtplass mer enn tidligere 
planlagt. Dette vil diskuteres i styret på senere tidspunkt.   
 
 

  

Sak11    

Sak12    

Sak13    

 
 
 


